
 

NOTICE OF PROPOSED PROCUREMENT (NPP) 
PROFESSIONAL AUDIT SUPPORT SERVICES (PASS)  

SUPPLY ARRANGEMENT 
 
Solicitation No.:   SWD-15-88938-KB  
Contracting Authority: Katherine Borden  
Telephone No.:  343-203-1327  
E-mail Address: Katherine.borden@international.gc.ca  
 
This RFP is only for pre-qualified Suppliers for Stream 6: Financial and Accounting Services against 
Professional Audit Support Services (PASS) Supply Arrangement (E60ZG-060004) 
 
DESCRIPTION OF REQUIREMENT: 
 
 - Work Stream 6: Financial and Accounting Services; 
 
The Department of Foreign Affairs, Trade and Development requests a contractor that will provide financial 
and accounting services aimed at standardizing and strengthening financial management within the newly 
formed department including operational compliance with the requirements contained in the Financial 
Management Policy Framework. 
 
DURATION OF CONTRACT 
 
Contract award to July 14, 2015.  DFATD reserves the right to three (3) additional one (1) year option 
periods. 
 
SECURITY REQUIREMENTS 
 
Secret 
 
Demande de soumissions : SWD-15-88938-KB 
Autorité contractante : Katherine Borden 
Numéro de téléphone : 343-203-1327 
Courriel : Katherine.borden@international.gc.ca 
 
Cette demande de propositions est seulement pour les fournisseurs pré-qualifiés pour le volet 6 : Services 
de comptabilité financière contre l'arrangement en matière d'approvisionnement de services professionnels 
de soutien à la vérification (AA-SPSV) (E60ZG - 060004) 
 
DESCRIPTION DU BESOIN : 
 
 - Volet 6 : Services de comptabilité financière; 
 
Le ministère des Affaires étrangères, Commerce et développement demande un entrepreneur qui fournira 
des services financiers et comptables visant à la standardisation et à renforcer la gestion financière au sein 
du nouveau département, y compris la conformité des opérations avec les exigences contenues dans le 
Cadre stratégique de gestion financière. 
 
DURÉE DU MARCHÉ 
Date d'attribution du contrat jusqu’au 14 juillet,  2015. MAECD se réserve le droit à trois (3) périodes 
d’option d’un (1) an chaque. 
 
EXIGENCES DE SÉCURITÉ 
 
Secret 
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